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Abstract (en)
[origin: US4698255A] A multi-layer refractory structure is provided capable of withstanding high temperatures of the order of 2000 DEG C. to 2500
DEG C. for hundreds of hours. This structure comprises at least two layers, the first of which, subjected directly to said high temperatures and formed
by a simple or composite metal oxide or a zirconate, has a thickness between about 1 mm and 4 mm and a specific gravity between about 2.2 and
4.8 and the second layer of which, which serves as support for said first layer, is of the same nature as this latter and has a thickness between about
5 mm and 12 mm and a specific gravity between about 2.2 and 4.2.

Abstract (fr)
Structure réfractaire multicouche, susceptible de résister pendant des centaines d'heures à des températures élevées de l'ordre de 2000°C à
2500°C. Selon l'invention, cette structure est caractérisée en ce qu'elle comporte au moins deux couches, dont la première (7), directement soumise
auxdites températures élevées et constituée par un oxyde métallique simple ou mixte ou un zirconate, a une épaisseur comprise entre environ 1
mm et 4 mm et une densité comprise entre environ 2,2 et 4,8 et dont la seconde couche (8), qui sert de support à ladite première couche (7), est
de même nature que celle-ci et présente une épaisseur comprise entre environ 5 mm et 12 mm et une densité comprise entre environ 2,2 et 4,2.
Réalisation de conduites industrielles destinées à véhiculer des gaz chauds.
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